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P R O T O K Ó Ł   Nr 1/2014 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w Strykowie, 

które odbyło się w dniu 15 grudnia 2014 r.  

 

Do składu osobowego Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Uchwałą Nr II/9/2014 

Rada Miejska w Strykowie  powołała  następujących radnych: 

1) Pana Andrzeja Janeczko, 

2) Pana Grzegorza Kozłowskiego, 

3) Pana Andrzeja Pożarlika, 

4) Panią Marzenę Skwarko, 

5) Pana Damiana Drzewieckiego, 

6) Pana Karola Lenarta, 

7) Panią Annę Ślęzak, 

8) Pana Bogdana Walczaka, 

9) Pana Dariusza Dziewulskiego. 

Przedmiotem działania Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie są  m.in. sprawy z zakresu budżetu, gospodarowania mieniem komunalnym gminy 

, inwestycji gminnych oraz dróg. 

Pierwsze posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego Rady Miejskiej w 

Strykowie w kad. 2014-2018  zostało zwołane przez Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Strykowie  na dzień 15 grudnia 2014 r. z następującym porządkiem posiedzenia: 

1. Wybór przewodniczącego komisji i zastępcy przewodniczącego komisji. 

2. Wydanie opinii do projektu budżetu Gminy Stryków na 2015 rok. 

3. Sprawy różne. 

 

Porządek posiedzenia został zaakceptowany przez członków komisji. 

Ad. 1  

Na posiedzeniu komisja dokonała wyboru przewodniczącego komisji oraz 

wiceprzewodniczącego komisji. 

W głosowaniu jawnym przewodniczącą komisji wybrana została radna Pani Anna Ślęzak  i 

przejęła prowadzenie posiedzenia komisji. 

Głosowanie: 8 głosów za, bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

W głosowaniu jawnym wiceprzewodniczącym komisji wybrany został  radny Pan Damian 

Drzewiecki 

Głosowanie: 9 głosów za, bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się. 
 

Ad. 2 

W dyskusji nad projektem budżetu  głos zabrali: 

Radny Karol Lenart pytał co to są  za jednostki nie należące do sektora finansów 

publicznych  np. PPHU ,,  LUSIA ˮ? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że jest to nowy podmiot , 

który będzie prowadził klub dziecięcy. 

Radny Bogdan Walczak pytał czy w rubryce ,,uwagi ˮ w zał. nr 6 są zaznaczone wszystkie 

środki sołeckie? Nie ma osiedlowych. 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że miasto nie ma podstaw 

do korzystania z funduszu sołeckiego. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że fundusz sołecki dot. terenów 

wiejskich, w miastach może być to  fundusz obywatelski naliczany w wysokości w 

przeliczeniu na jednego mieszkańca.  
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Większość proponowanego budżetu na 2015 rok to duże zadania inwestycyjne. Mając na 

uwadze możliwość dofinansowania do tych zadań tak konstruowaliśmy budżet aby móc z 

nich skorzystać. Zwrot środków z budżetu państwa pozwoli nam na ewentualne  

wprowadzenie w trakcie roku budżetowego nowych inwestycji. Dziś właśnie będzie 

zatwierdzany budżet w obszarze ŁOM. 

Radny Damian Drzewiecki  pytał  odnośnie zał. nr 6 i nr 12, czy utwardzenie placu zabaw 

jest wydatkiem majątkowym? 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że wydatki od 3,500 zł 

stanowią środek trwały. 

Radny Dariusz Dziewulski pytał gdzie będą zlokalizowane urządzenia fitness, czy to będzie 

gdzieś w pomieszczeniu? 

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji odpowiedziała, że będzie to 

fitness ogólnodostępny , zamierzenia były takie aby zlokalizować go na placu pomiędzy 

fryzjerem a kioskiem.  

Radny Bogdan Walczak mówił o tym , że w założeniach do WPF oraz na sesji w dniu 10 

grudnia w WPF budowa oświetlenia ulicznego ul. Słoneczna – Piłsudskiego ustalone zostało 

jako zadanie 2 – letnie, natomiast w nowym dokumencie jest to zadanie przesunięte na rok 

2016. Jaka jest podstawa tego przesunięcia ?Jest to zagrożenie dla bezpieczeństwa ludzi 

zwłaszcza dzieci. Były zapewnienia Pana Burmistrza , że będzie to realizowane. 

 Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że nie jesteśmy w stanie zrealizować 

wszystkich projektów na raz. W kwestii bezpieczeństwa jest ważniejsze oświetlenie na 

głównych drogach takich jak Ługi, Koźle czy Niesułków. 

Radny Bogdan Walczak stwierdził, że nie przekonuje go taka argumentacja ,bo jak to 

porównać do zakupu klimatyzatorów na salę czy wyposażenia kuchni. Nie da się porównać 

bezpieczeństwa z takim wyposażeniem. Trzeba wybrać co jest ważniejsze. 

Pan Andrzej Jankowski Burmistrz Strykowa mówił, że zawsze można postawić wniosek 

zmianę inwestycji , rada przegłosuje a ja wykonam. Poza tym ilu stałych mieszkańców 

mieszka na ul. Słonecznej? 

Radny Andrzej Janeczko mówił o tym , że nie nie można rozsądzać co jest ważniejsze , jest 

to jednak kwestia wyboru. 

Radny Damian Drzewiecki mówił , że ulicą nie zamieszkałą oświetloną  też chodzą ludzie . 

Radna Anna Ślęzak mówiła, że jak będzie zwrot środków z dotacji to będziemy robić inne 

inwestycje. Pytała radnego Walczaka , którą inwestycję w Niesułkowie proponuje 

zlikwidować? 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła autopoprawki do projektu 

budżetu na rok 2015  i zaznaczyła , że nie mają one wpływu na wynik w planowanym 

budżecie. 

Poniżej autopoprawki   wg kolejności prezentowania: 

w zał. nr 2 ( str. 4)  

pn. ,,Zestawienie  planu dochodów według podziału na dochody bieżące i majątkowe na 2015 

rok ˮ w § 2010 zamiast kwoty 1.500,00 zł - Dotacje celowe otrzymane z budżetu państwa na 

realizację zadań bieżących z zakresu administracji rządowej oraz innych zadań zleconych 

gminie (związkom gmin) ustawami,  powinna być w trzech kolumnach kwota 2.136,00 zł; 

- w objaśnieniach ( str. 14) wiersz czwarty od góry -Z. Sz. Nr 2 w Bratoszewicach (2 

oddziały) -zamiast kwoty 137.480,00 zł winno być 135.480.00 zł ; 

w zał. nr 5 ( str. 1 i 2) 

-  w załączniku nr 5  tj. w dz. 900 rozdz. 90017 Zakład Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Strykowie w rubryce pt. ,,Kwota dotacji celowej ˮ  w zł,   dopisano kwotę 

2.770.000,00 zł, 
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- w dz. 853  rozdz. 85306 Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe „ LUSIA ” – 

Aneta Królikowska  kwota 54.000,00 zł powinna być ujęta w rubryce pt.,, kwota dotacji 

celowej ˮ  , 

 - w dz. 853  rozdz. 85306 Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe Maciej 

Leszczyk Klub Malucha „Maciejka”  kwota 36.000,00 zł powinna być ujęta w rubryce pt. 

,,kwota dotacji celowej”; 

- podsumowanie w kolumnach: nr 4 – 3.658.156, 00 zł , nr 6 – 3.119.00,00 zł 

Głosowanie nad autopoprawkami przedstawionymi do projektu budżetu : 

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Głosowanie nad projektem uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2015 rok wraz z 

autopoprawkami: 

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła autopoprawki do projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015-2022: 

w zał. nr 1  str. 1  

w rubryce Lp. 1  ,,Dochody ogółem” w kolumnie pod  2022 powinno być 67.382.250,00 zł ; 

w rubryce Lp. 1.1 ,,Dochody bieżące”, w kolumnie pod  2022 powinno być 67.382.250,00 zł ; 

w zał. nr 1  str. 3  

w rubryce Lp. 5.1 ,, Spłaty rat kapitałowych kredytów i pożyczek oraz wykup papierów 

wartościowych” w kolumnie pod  2022 powinno być 1.268.669,30 zł  zamiast 1.888.419,30 zł  

Wynika to z tego, że w tegorocznej  WPF mieliśmy warunkowo umorzone kwoty  w roku 

bieżącym 555.750,00 zł i w roku 2017  64.000 zł.  

Przy sporządzaniu projektu WPF na rok 2015 program komputerowy nie importował tych 

informacji w odniesieniu do roku 2015. Podobna sytuacja wystąpiła na str. 4.  

w zał. nr 1  str. 4 

w rubryce Lp. poz. 6 ,, Kwota długu” w poszczególnych kolumnach kolejno: 

pod 2015 jest 16.777 575,29 zł  zmienić na 16 221.825,29 zł ( niższa o 555.750,00 zł ), 

pod 2016 jest  16 532 200,29 zł zmienić na 15 976 450,29 zł, 

pod 2017 jest 15 605 200,29 zł  zmienić na 14 985 450,29 zł, 

pod 2018 jest 14 096 200,00 zł zmienić na 13 476 450,29 zł, 

pod 2019  jest 10 046 200,00 zł zmienić na 9 426 450,29 zł, 

pod 2020 jest 5 506 936,80 zł zmienić na 4 887 186,80 zł, 

pod 2021 jest 1 888 419,30 zł zmienić na 1 268 669,30 zł, 

pod 2022  jest 0,00; 

w zał. nr 1  str. 13 

w rubryce Lp. poz. 14.4 ,,Wynik operacji nie kasowych wpływających na kwotę długu ( m.in. 

umorzenia, różnice kursowe) ” pod 2017 jest 0,00 zł – powinno być 64.000,00 zł, 

w zał. nr 2 pn. ,,Wydatki na przedsięwzięcia, o których mowa w art. 226 ust. 4 ” 

w poz. 1 Wydatki na przedsięwzięcia ogółem (1.1 + 1.2 + 1.3) w kolumnie pn.,, Limit 

zobowiązań ”kwotę 40.122.047,4 4 zł zastąpić kwotą 41.629.547,40; 

poz. 1 b w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań” kwotę 40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 

41 600 424,37 zł; 

w poz. 1. 3 ,,Wydatki na programy, projekty lub zadania pozostałe (inne niż wymienione w 

pkt. 1.1 i 1.2) ”  kwotę 40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 41 600 424,37 zł; 

w poz. 1. 3.2  ,,Wydatki majątkowe ”w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań ˮ kwotę 

40 092 924,37 zł zastąpić kwotą 41 600 424,37 zł; 

w poz. 1. 3.2.1 ,,Budowa budynku wielorodzinnego komunalnego w Strykowie Dz. 700, 

rozdz. 70005 – zaspokojenie zbiorowych potrzeb w zakresie gminnego budownictwa 
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mieszkalnego”  w kolumnie pn.,, Limit zobowiązań” kwotę 2 932 500,00 zł zastąpić kwotą 

2.920.00,00 zł 

w poz. 1. 3.2.3 ,,,Budowa kanalizacji sanitarnej w Swędowie – dotacja dla ZGKiM Dz. 900 

rozdz. 90017 - poprawa infrastruktury technicznej i ochrony środowiska” kwotę 7.000.000,00 

zł zastąpić kwotą 8.520.000, 00 zł , 

w załączniku nr 3 do Uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Stryków na lata 2015 – 2022 pn.,, Objaśnienia przyjętych wartości do Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015-2022 ˮ  pkt 9 otrzymuje brzmienie: 

Prognozę poziomu zadłużenia na kolejne lata skonstruowano przy uwzględnieniu poziomu 

zadłużenia na koniec 2014 roku w wartości planowanej w budżecie na tenże rok, tj. w kwocie 

11 462 468,03 zł. Przewiduje się, że zadłużenie wyniesie na koniec 2015 roku 16 221.825,29 

zł. Rok 2016 będzie pierwszym prognozowanym rokiem, w którym poziom zadłużenia na 

koniec roku zacznie się zmniejszać, tak aby ostatecznie spaść do zera na koniec roku 2022. 

Głosowanie nad  projektem uchwały w sprawie  w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Stryków na lata 2015 – 2022 wraz z autopoprawkami:        

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków poinformowała, że Regionalna Izba 

Obrachunkowa wydała pozytywną opinię  do projektu budżetu na 2015 rok. 

 

Ad. 3  

Pani Grażyna Popczyńska Naczelnik Wydziału Inwestycji przedstawiła: 

 projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Stryków do Porozumienia 

międzygminnego z dnia 30 maja 2014 r. dotyczącego wprowadzenia specjalnej 

zintegrowanej oferty taryfowej Wspólny Bilet Aglomeracyjny 

 

Radny Bogdan Walczak pytał, czy w przypadku jak braknie pieniędzy to będziemy 

dokładać. Mówił, że jest sceptycznie nastawiony do podpisywania takich porozumień, 

ponieważ płacimy, a nie mamy nic do powiedzenia.  

Pani Grażyna Popczyńska mówiła, że nie będziemy dokładać środków, ponieważ nie mamy 

również dochodów bo inne gminy zajmują się dystrybucja takich biletów. Dla mieszkańców 

będzie to z korzyścią. Tu nie ponosimy kosztów. 

Radny Andrzej Janeczko mówił , że jest przeciwny takiej formie, jest za tym aby rozwijały 

się prywatne przedsiębiorstwa, a nie za tym aby finansować  bilety. 

Radny Paweł Kasica  mówił, że podjęcie uchwały ułatwi życie naszym mieszkańcom 

chociażby dojazd do szkoły. 

Radny Damian Drzewiecki mówił, że jak ruszy bilet aglomeracyjny to się wszyscy 

przesiądą na pociągi. 

Radny Bogdan Walczak mówił, że jest to zwykły populizm że robi się to dla dobra 

mieszkańców , tu chodzi o formę  w jakiej jest to podpisywane. Jak będzie zysk to nie będą 

brać nas pod uwagę .Forma jest podejrzana , tak jak  z ,, 60 ˮ. 

Głosowanie nad  projektem uchwały : 

7 głosów za bez głosów , 2 głosy przeciwne  bez głosów wstrzymujących się 

 

 w sprawie zaliczenia drogi w Sosnowcu Pieńkach do kategorii dróg gminnych 

oraz ustalenia jej przebiegu na terenie gminy Stryków 

Projekt uchwały zawiera propozycje zaliczenia do kategorii dróg gminnych nowo 

wybudowaną drogę w Sosnowcu Pieńkach położoną na terenie gminy Stryków. 

Głosowanie nad  projektem uchwały :         

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków przedstawiła następujące  projekty uchwał: 

 w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z końcem roku 

budżetowego 2014, 

 

Projekt uchwały ustala wykaz wydatków majątkowych zamieszczonych w budżecie Gminy 

Stryków, które nie wygasają z końcem roku budżetowego 2014: 

1)  wykonanie wiaty gospodarczej na potrzeby OSP Lipka - 6.000,00 zł,  

2)  budowa budynku socjalnego na potrzeby boiska w Strykowie - 355.251,28 zł. 

Ustala się ostateczny termin realizacji zadań wymienionych w  pkt 1 i 2 na dzień 31 marca 

2015 r. 

Głosowanie nad  projektem uchwały :         

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

 projekt uchwały zmieniającej  uchwałę Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej w 

Strykowie z dnia 28 września 2011 r. w sprawie poboru podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób fizycznych w drodze 

inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia za inkaso 

tych należności 

W załączniku do uchwały Nr XIV/98/2011 Rady Miejskiej z dnia 28 września 2011 r. w 

sprawie poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego i podatku leśnego od osób 

fizycznych w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i stawki procentowej wynagrodzenia 

za inkaso tych należności, dotychczasową treść pkt 36 „Puk Izabela” zastępuje się treścią 

„Czerwiec Izabela". 

Głosowanie nad  projektem uchwały :         

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

 projekt uchwały zmieniającej  uchwałę w sprawie poboru opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Zmienia się w załączniku do uchwały Rady Miejskiej w Strykowie z dnia 24 lipca 2013 r. w 

sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, dotychczasową treść pkt. 36 w 

brzmieniu „Izabela Puk” na „Izabela Czerwiec”. 

Głosowanie nad  projektem uchwały :         

8  głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa przedstawiła  następujące projekty 

uchwał:  

 w sprawie ustalenia stawki dotacji przedmiotowej dla Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie, 

Projekt uchwały ustala na rok 2015 stawkę dotacji przedmiotowej w wysokości 33.83 zł. dla 

Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Strykowie na utrzymanie 1 m
2
 

powierzchni mieszkaniowej w budynkach oddanych w dzierżawę Zakładowi. 

Radny Bogdan Walczak pytał jak stawka była w roku ubiegłym? 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa poinformowała, że było to 32,79 

zł/m
2.
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Głosowanie nad  projektem uchwały :         

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy z 

dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w obrębie S-2 miasta 

Strykowa,  stanowiącej własność Gminy Stryków 

Projekt uchwały zawiera wyrażenie zgody na zawarcie na okres 3 lat, kolejnej umowy 

dzierżawy z dotychczasowym dzierżawcą nieruchomości położonej w obrębie S-2 miasta 

Strykowa, oznaczonej nr działki 152 o pow. 0,0923 ha, stanowiącej własność Gminy 

Stryków, z przeznaczeniem pod ogródek przydomowy. 

Głosowanie nad  projektem uchwały :         

9 głosów za bez głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

 

Pani Bożena Motylińska Z-ca Burmistrza Strykowa w związku z rozpoczęciem nowej 

kadencji rady 2014-2018 przedstawiła wniosek, aby dokonać wyboru Komisji Inwentaryzacji 

Mienia  z uwagi na  trwający proces nabywania przez Gminę Stryków  nieruchomości Skarbu 

Państwa, na podstawie ustawy z dnia 10 maja 1990 r. – Przepisy wprowadzające ustawę o 

samorządzie terytorialnym i ustawę o pracownikach samorządowych . 

Do  pracy w w/w Komisji zgłosili się następujący radni: 

Grzegorz Kozłowski 

Karol Lenart 

Anna Ślęzak 

Głosowanie nad powołaniem Komisji w w/w składzie: 

8  głosów za bez głosów przeciwnych i 1 głos wstrzymujący się. 

 

Przewodniczący rady Paweł Kasica w związku z rozpoczęciem nowej kadencji burmistrza  

przedstawił projekt uchwały w sprawie wynagrodzenia burmistrza i poinformował, że 

wynagrodzenie proponowane nie zmienia się  w stosunku do dotychczas ustalonego. 

 Głosowanie nad projektem uchwały: 

8  głosów za , 1 głos przeciwny , 0  głosów wstrzymujących się. 

 

W sprawach różnych radni mówili: 

Radna Marzena Skwarko: 

kilka dni temu kiedy było ślisko na drogach , drogi nie były posypane, proszę o podanie 

numeru telefonu do kogo zgłaszać bezpośrednio  takie problemy. 

Radny Andrzej Pożarlik : 

dobrze byłoby aby na stronie internetowej zamieścić numery telefonów w sprawie utrzymania 

zimowego dróg. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica przedstawił  Komisji wniosek  celem wydania opinii 

aby ze środków na utrzymanie rady wyposażyć radnych w nośniki elektroniczne np. tablety  

celem usprawnienia pracy radzie. 

Radny Bogdan Walczak : 

 mówił, że posiada tablet więc nie będzie korzystał z takiego zakupu. 

Pozostali radni z Komisji wypowiedzieli się pozytywnie do przedstawionego wniosku. 

Radny Dariusz Dziewulski : 

prosił o założenie poczty elektronicznej. 

Radny Bogdan Walczak : 

pytał gdzie może uzyskać wysokość pobranych diet w związku z koniecznością złożenia 

oświadczenia majątkowego? 
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Pani Barbara Walak Skarbnik Gminy Stryków odpowiedziała, że w pokoju księgowości 

budżetowej. 

Radny Bogdan Walczak: 

mówił, że praca radnego w komisji budżetowej  jest dla dobra mieszkańców i jest 

wynagradzana dietą. Proszę o dyskusję nad zasadą pobierania tych diet przez osoby, które są 

zatrudnione w jednostkach budżetowych gminy. 

W innych jednostkach ( np. Pabianice) jest to tak, że osoba taka bierze dzień wolny w pracy. 

Osoba , która prowadzi swój prywatny interes musi kogoś zatrudnić do pracy na czas 

wykonywania takich obowiązków . 

Radny Damian Drzewiecki mówił: 

pracuję w samorządowej jednostce i moja praca tam, a praca w radzie jest sprawą moją i 

mojego pracodawcy. Reguluje to kodeks pracy. Są to godziny usprawiedliwione niepłatne. 

Jeżeli pracownik odpracuje ten czas, to ma zapłacone. 

Przewodniczący rady Paweł Kasica poinformował, że wystąpi do burmistrza z zapytaniem 

czy osoby pracujące w jednostkach gminnych otrzymują  wynagrodzenie za czas udziału w 

posiedzeniach rady i jej komisji. 

Radny Andrzej Janeczko : 

zwrócił się z propozycją zamontowania zegara na Urzędzie i odgrywania hymnu Strykowa o 

godz. 12. Radny prosił również o założenie zegara na sali konferencyjnej . 

Na tym protokół zakończono. 
Protokółowała Z. Kubiak 

 

        Przewodnicząca 

 Komisji Budżetu i Mienia Komunalnego 

Rady Miejskiej w Strykowie  

 

               Anna Ślęzak 


